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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Lina Axelsson Kihlblom (S)

2021/22:498 Barn som förts bort på grund av hedersrelaterad problematik

Elva barn i Göteborg har under det senaste året förts bort och rapporteras 
fortfarande som saknade, det rapporterar tidningen Dagens Nyheter den 7 
december 2021. Fyra av barnen är under 12 år, och enligt kommunens 
bedömning har barnen förts bort på grund av hedersrelaterad problematik.

Statsrådet Axelsson Kihlblom är ny på sin post och tar sannolikt med sig nya 
tankar, erfarenheter och förslag till skolområdet.

Med anledning av detta önskar jag fråga statsrådet Lina Axelsson Kihlblom:

 

Hur avser statsrådet i sin nya roll att agera för att förhindra att ytterligare barn 
tas ur den svenska skolan för att utomlands riskera att utsättas för 
könsstympning, bli bortgifta eller ännu värre?

………………………………………

Michael Rubbestad (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Gergö Kisch

Från Riksdagsförvaltningen
2021-12-08
Besvaras senast
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